
Skjærviken båtforening

Styremøte referat 3 2023
Dato: 13.03.2023

Sted: Teams

Deltakere:

Marius Einarsen X
Marianne Davidsen X
Rino Bangor X
Roger Thorvaldsen X
Jon Vidar Lauritzen X
Gro Underhaug X

Agenda:

1. Gjennomgang av forrige styrereferat (13.02.2023)(Gro)
2. Hva ønsker vi at styremøter skal inneholde? Personlig så ønsker jeg (Marius) at

vi skal ha større fokus på budsjett nå fremover. Samt vedlikehold. Fint om vi alle
kan enes om en hoved mal for møtene

3. Gjennomgang av protokoll årsmøtet (Marius/Gro)
4. Opprette arbeidsgruppe bryggefront. (Jeg(Marius) har fire navn på blokka) Det

ble besluttet at en fra styret skal lede gruppen. Så vi må velge en leder og legge
til rette for oppstart.

5. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul. (Det er noen småskader på brygga som
må fikses når isen går)

6. Økonomi. Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett
(Marianne)

7. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. Må vi
gjøre tiltak for å få det fullt? (Roger)

8. Sparetiltak: Fint om alle tenker gjennom om vi har noen ideer her utover det
som allerede er snakket om.

Referat:

1. Gjennomgang av forrige styrereferat (13.02.2023)(Gro)

Under gjennomgangen av styrereferatet ble det informert om at det er Tor Helge Simensen, som har den
viktige dokumentasjonen fra da bryggefronten ble bygget. Ellers var den ingen kommentarer fra forrige
styrereferat
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2. Hva ønsker vi at styremøter skal inneholde? Personlig så ønsker jeg
(Marius) at vi skal ha større fokus på budsjett nå fremover. Samt
vedlikehold. Fint om vi alle kan enes om en hoved mal for møtene

Det ble enighet om at agendaen på alle styremøter skal inneholde budsjett, vedlikeholdsplan, årshjul og
gjennomgang av referat fra forrige styremøte.

3. Gjennomgang av protokoll årsmøtet (Marius/Gro)

Protokollen fra årsmøtet ble gjennomgått, og det var ingen kommentarer til den.

4. Opprette arbeidsgruppe bryggefront. (Jeg(Marius) har fire navn på
blokka) Det ble besluttet at en fra styret skal lede gruppen. Så vi må
velge en leder og legge til rette for oppstart.

Styret valgte Rino til å lede arbeidsgruppen til bryggefronten. De som ønsket å være med i denne
gruppen, kunne på årsmøtet skrive seg opp på en liste, om de ønsket å delta. Per i dag består gruppen av
Rino Bangor, Tore Helge Simensen, Roger Thorvaldsen, Henning Johansen og Sverre Mariussen. Gruppen
kan endre seg underveis, ut ifra hva slags kompetanse som trengs. Marius ønsker å delta på
oppstartsmøtet.

Ekstraordinært årsmøte blir det satt dato for når arbeidsgruppen har hatt sitt første møte.

5. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul. (Det er noen småskader på
brygga som må fikses når isen går)

Vedlikeholdsplanen ble tatt fram, og det kom tydelig fram at den ikke har blitt prioritert på styremøtene
den siste tiden. Marius skal derfor gå over den, og få den oppdatert.

Brygga skal gåes over, og vedlikeholdsarbeid planlegges og skal utføres før ny båtsesong.

Det er på tide at brygga blir vasket og oljet, og det vil bli satt opp en plan over dette arbeidet. For å spare
penger på dugnadsarbeid, så ser vi på om uteliggere kan vaskes og oljes av de som har båtplasser
tilknyttet hver uteligger.
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6. Økonomi. Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor
budsjett (Marianne)

Det er ingen endringer i foreningen sin økonomi siden forrige styremøte.

Faktura for våren vil bli sendt ut i begynnelsen av mai.

7. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i
havna. Må vi gjøre tiltak for å få det fullt? (Roger)

Det er 5 stykker som har sagt opp båtplassene sine i år. Dette gjelder båtplasser til store båter. Det er for
tiden liten etterspørsel etter denne størrelsen på båtplasser, men stor etterspørsel etter 2m og 3m
plasser. Styret ser derfor på muligheten til å lage flere små båtplasser av de store. Det vil også kunne gi
båtforeningen økte inntekter.

8. Sparetiltak: Fint om alle tenker gjennom om vi har noen ideer her
utover det som allerede er snakket om.

Som nevnt under punkt 7, så ser styret på å endre store båtplasser om til flere små.

Styret ser også på muligheten for at de som bruker landstrøm om sommeren, får montert strømmåler og
dermed vil bli fakturert for faktisk forbruk. Roger skal undersøke med Nabbetorp båthavn som
praktiserer dette, om hvordan dette fungerer.


